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La Canadian Association for Publishing in Philosophy annonce qu'elle a entrepris 
la publication, en plus du Canadian Journal of Philosophy, d'une serie de monog-
raphies, ™ > J J . 

f-*^ LA PHILOSOPHIE AU CANADA H ^ 
^ PHILOSOPHY IN CANADA £ 

La serie comprendra des oeuvres dans tous les domaines de la philosophie, en 
anglais ou en francais. Elle donnera la preference a des oeuvres canadiennes, et, 
au moins au commencement, aux monographies d'une longueur de 15,000 a 
35,000 mots —trop longues pour etre des articles de revue, trop courtes pour etre 
des livres de taille normale. Les manuscrits, une fois rediges, doivent presenter 
les qualites requises pour obtenir une subvention du Conseil Canadien de Re
cherche sur les Humanites. lis devront premierement etre envoyes a: 

David Braybrooke 
Department of Philosophy 
Dalhousie University 
Halifax, IMouvelle-Ecosse, 

qui aura qualite de directeur de la serie pour la C.A.P.P., avec la collaboration 
d'autres membres de son department. 

Les premieres monographies a etre publiees seront 
(1) Charles B. Daniels ' et (2) George Englebretsen 

(University of Victoria), (Bishop's University) 
The Evaluation of Ethical Theories Speaking of Persons, 

suivies de pres — nous I'esperons — de deux monographies ecrites par des 
auteurs francophones. 

The Canadian Association for Publishing in Philosophy wishes to announce that it 
is undertaking to publish, in addition to the Canadian Journal of Philosophy, a 
monograph series, 

F PHILOSOPHY IN CANADA T Q C 

LA PHILOSOPHIE AU CANADA y ^ 
O O 

which will include works in any field of philosophy, in French or English. Priority 
will be given to Canadian material, all else being equal; and at least initially to 
monographs of between 15,000 words and 35,000 —too long for journal articles, 
too short to be books of ordinary size. Manuscripts will have to qualify after 
editing for subventions from the Humanities Research Council of Canada. They 
should be submitted in the first instance to: 

David Braybrooke 
Department of Philosophy 
Dalhousie University 
Halifax, Nova Scotia, 

who with the collaboration of other members of his department will edit the 
series on behalf of the C.A.P.P. 

The first monographs to be published will be 
(1) Charles B. Daniels and (2) George Englebretsen 

(University of Victoria), (Bishop's University), 
The Evaluation of Ethical Theories Speaking of Persons, 

to be followed shortly, it is hoped, by two monographs by francophone authors. 
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